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БНР Пловдив, маг.-фарм. Димитрия

Стайкова: Трябва да има проверка за пътя

на ваксините

Да се направи проверка  колко точно е броят на  противогрипните ваксини, как ще бъдат разпределени, защото това стига и до

Комисията за защита на конкуренцията и   ако има  предварително уточнен брой ваксини, а той не е спазен, кой трябва да понесе

отговорност затова, това предлага Димитрия Стайкова председател  на Регионалната фармацевтична колегия в Пловдив и собственик

на аптека. 

Цялото интервю можете да чуете ТУК.


